
Referat af bestyrelsesmødet i LSG d. 31. marts 2019 hos Brian 
 

Vi diskuterede et forslag om at få fjernet tinglysningen om tvunget medlemskab af 

LSG, der er på 14 matrikler på Spartavej. 

Vi vil gerne støtte op om forslaget, men det er ikke bestyrelsen, der skal lave arbejdet. 

Det er også de 14 grundejere, der selv skal betale udgifterne, hvis de ønsker at få 

fjernet tinglysningen. 

Bestyrelsen vil lave et forslag til den kommende generalforsamling om, at vi støtter 

de 14 grundejere, for at få generalforsamlingens støtte til forslaget. 

 

Bettiina har mundtligt modtaget et forslag fra en grundejer om, at der skal gøres 

noget mere for at ryste beboerne i vores forening sammen. 

Vi afventer et skriftligt forslag. Der var enighed om, at støtte ideen. 

 

Ang. vejen gør vi nok engang opmærksom på, at det er et fælles projekt at holde 

vejen. Det er den enkelte grundejer, der skal holde vejstykket ud for sin matrikel. 

Foreningen sørger for, at der er grus til rådighed i de forskellige depoter. 

Vi opfordrer alle til at deltage i vejdagen, hvor vi i fællesskab gør vejene klar til ferie 

sæsonen. 

 

Vejdagen holdes i år d. 25. maj. Vi mødes kl. 9.30 hos Ole 

Jensen, Ll. Strandgaard 14. Husk skovl og rive. 

 

Årets generalforsamling holdes 23. juni kl. 10.00 på 

Strandvejs restauranten i Hals. 
Vi skal have fundet forslag til nye bestyrelsesmedlemmer, da Ole, Bettiina og Troels 

stopper. Vi vil henvende os til forskellige medlemmer, for at opfordre dem til at stille 

op til valget til bestyrelsen. 
 
Under eventuelt fortalte Bettiina, at der er blevet varslet kontingentforhøjelse i 

Sammenslutningen af sommerhusejere i Hou-Hals området, som vores forening er 

medlem i. 
 
Det blev besluttet, at årets bestyrelsesfrokost holdes hos Bettiina d. 1. juni . 
 
Ref: Troels 
 
 


